



شركة المازيا القابضة ش.م.ك.ع (مابضة)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P (HOLDING)

رأس المال المصرح والمصدور والمفعول 62,955,981 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1998

KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 21th Floor | Al Murqah
Tel: +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax: +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AAI Tower | 45th Floor
Tel: +971 80010101 | Fax: +971 4 3615457/8

التاريخ: 2023/04/05
مرجع: MAZ-CS-04-2023-0088

المحترم

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي - سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: إفصاح مكمل من شركة المازيا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة) بشأن نتائج اجتماع مجلس الإدارة

**Subject: Supplementary Disclosure of the Results of BOD Meeting
of Al Mazaya Holding Company KSCP (Holding)**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى إفصاحنا بتاريخ 2023/03/30 مرفق طيه نموذج الإفصاح المكمل موضح به نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة المازيا القابضة ش.م.ك.ع (عامّة) المنعقد بتاريخ 2023/04/05.

Reference to the above subject, and our disclosure on the date of 30/03/2023, kindly find attached the Supplementary disclosure form clarifying the results of the meeting of the BOD of Al Mazaya Holding Co. held on Wednesday 05/04/2023.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،


أنور السيد صالح
مدير - الإدارة القانونية والالتزام


MAZAYA
شركة المازيا القابضة ش.م.ك.ع (مابضة)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P (HOLDING)

المرفقات:

• نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية

أحمد

نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية

التاريخ:	2023/04/05
اسم الشركة	شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
عنوان الإفصاح	إفصاح مكمل من شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة) بشأن نتائج اجتماع مجلس الإدارة بعد مناقشة مستجدات العرض المبدئي الوارد للشركة لشراء كامل حصص الشركة التابعة (شركة مزايا ريتم اسطنبول) في الجمهورية التركية.
تاريخ الإفصاح السابق	2023/03/30
المعلومة الجوهرية	وافق مجلس إدارة شركة المزايا القابضة على بيع كامل حصص الشركة التابعة (شركة مزايا ريتم اسطنبول) في الجمهورية التركية كما وافق على بنود مسودة عقد البيع وذلك بمبلغ قدره 310 مليون ليرة تركية والذي يعادل ما يقارب 4.9 مليون دينار كويتي.
الأثر المتوقع للمعلومة الجوهرية على المركز المالي ونتائج أعمال الشركة وعملياتها	سيتم تحديد الأثر المالي لتلك الصفقة عند استكمال إجراءات التوقيع و تنفيذ بنود الصفقة.
الفترة المالية التي سيظهر فيها الأثر المالي	سيتم تحديد الأثر المالي لتلك الصفقة عند استكمال إجراءات التوقيع و تنفيذ بنود الصفقة.

اسم المخول بالتوقيع	أنور السيد محمد صالح
المسمى الوظيفي	مدير - الإدارة القانونية والالتزام
التوقيع والتاريخ	2023/04/05
ختم الشركة	

Supplementary Disclosure

Date:	05/04/2023
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C. P
Disclosure Subject	Supplementary Disclosure from Al Mazaya Holding Company KSCP regarding the results of the Board of Directors meeting after discussing the updates regarding the initial offer received by the company to buy all the shares of the subsidiary company (Mazaya Ritim Istanbul Company) in the Republic of Turkey.
Date of previous disclosure	30/03/2023
The Material information	The Board of Directors of Al Mazaya Holding Company approved the sale of all the shares of the subsidiary (Mazaya Ritim Istanbul Company) in the Republic of Turkey, and approved the draft sale contract terms, for an amount of 310 million Turkish liras, which is equivalent to approximately 4.9 million Kuwaiti dinars.
The expected effect of material information on the financial position and results of the company's business and operations	Financial impact will be determined upon completion of the signing procedures and implementation of the deal terms.
The financial period in which the financial impact will appear	Financial impact will be determined upon completion of the signing procedures and implementation of the deal terms.

The Name of the Authorized Signatory	Anwar Al Sayed Mohamed Saleh
Designation	Manager - Legal and Compliance Department 
Signature and Date	05/04/2023 
Company's Seal	